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RG.0012.6.2011 
 

Protokół Nr 6/11 
z posiedzenia Komisji Oświaty i Spraw Społecznych 

odbytego w dniu 6 września 2011 roku. 
 

 
Porządek posiedzenia: 
I.   Otwarcie i stwierdzenie prawomocności obrad. 
II.  Przyjęcie porządku obrad. 
III. Przyjęcie protokołu z poprzedniego posiedzenia Komisji. 
IV. Opiniowanie projektów uchwał Rady Gminy na najbliższą sesję. 
V.  Sprawy bieżące, wolne wnioski i zapytania. 
VI. Zakończenie posiedzenia Komisji. 

 
Ad. I.  
Komisja rozpoczęła obrady o godz. 1004 a zakończyła o 1154. 
Otwarcia posiedzenia Komisji dokonał Przewodniczący Komisji Jan Ziemniak, 
który powitał przybyłych członków Komisji i gości zaproszonych.  
Następnie na podstawie listy obecności stwierdził prawomocność obrad ( na 5 
Członków Komisji obecnych było 4). Lista obecności znajduje się w załączeniu do 
niniejszego protokołu. 
 
Ad. II. 
Przewodniczący Komisji Jan Ziemniak przedstawił proponowany porządek obrad, 
do którego nie zgłoszono uwag. 
 
Ad. III. 
Protokół z poprzedniego posiedzenia Komisji został przyjęty bez uwag. 
 
Ad.IV/1. 
Projekt uchwały Rady Gminy w sprawie ustalenia opłat za świadczenia 
przekraczające podstawę programową wychowania przedszkolnego w Gminnym 
Przedszkolu Publicznym w Radomyślu nad Sanem przedstawiła i omówiła              
P. Joanna Dudzińska – Inspektor ds. oświaty. 
Nie zgłoszono uwag do przedłożonego projektu uchwały. 
W głosowaniu projekt został pozytywnie zaopiniowany – 4 głosy „za” – 
jednogłośnie. 
 
Ad.IV/2. 
Projekt uchwały Rady Gminy w sprawie zmiany uchwały w sprawie zatwierdzenia 
Gminnego Programu Profilaktyki i Rozwiązywania Problemów Alkoholowych na 
2011 rok przedstawiła i omówiła Sekretarz Gminy Małgorzata Nowak. 
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W głosowaniu projekt został pozytywnie zaopiniowany – 1 głos „za”, 3 głosy 
„wstrzymujące”. 
 
Ad.IV/3. 
Projekt uchwały Rady Gminy w sprawie zbycia nieruchomości stanowiącej 
własność gminy (dotyczy m. Orzechów) przedłożyła pracownik Urzędu Gminy – 
Magdalena Grębowiec, informując o pozytywnej opinii Zebrania Wiejskiego w 
Orzechowie w kwestii zbycia przedmiotowej nieruchomości. 
Nie zgłoszono zastrzeżeń  do przedłożonego projektu uchwały. 
W głosowaniu projekt został pozytywnie zaopiniowany - 4 głosy „za” – 
jednogłośnie. 
 
Ad.IV/4. 
Projekt uchwały Rady Gminy w sprawie zbycia nieruchomości stanowiącej 
własność gminy ( dotyczy m. Chwałowice) przedstawiła  pracownik Urzędu Gminy 
– Magdalena Grębowiec. 
P. Grębowiec poinformowała, że Zebranie Wiejskie sołectwa Chwałowice 
pozytywnie zaopiniowało zbycie omówionej nieruchomości.  
Projekt uchwały został pozytywnie zaopiniowany przez Komisję w głosowaniu  – 4 
głosy „za” – jednogłośnie. 
 
Ad.IV/5. 
Projekt uchwały Rady Gminy w sprawie poboru podatków w formie inkasa 
przedstawiła i omówiła Kierownik Referatu Podatków Danuta Chamera. 
Nie zgłoszono uwag do przedłożonego projektu uchwały. 
W głosowaniu projekt został pozytywnie zaopiniowany – 4 głosy „za” – 
jednogłośnie. 
 
Ad. IV/6. 
Projekt uchwały Rady Gminy w sprawie zmiany uchwały w sprawie ustanowienia 
zasad przysługiwania diet przewodniczącemu organu wykonawczego jednostki 
pomocniczej Gminy Radomyśl nad Sanem omówiła Kierownik Referatu Podatków 
Danuta Chamera. 
W głosowaniu projekt został pozytywnie zaopiniowany – 4 głosy „za” – 
jednogłośnie. 
 
Ad. IV/7. 
Projekt uchwały Rady Gminy w sprawie zatwierdzenia taryfy dla zbiorowego 
zaopatrzenia w wodę na terenie gminy Radomyśl nad Sanem przedstawił i omówił 
Dyrektor Zakładu Gospodarki Komunalnej Lesław Pater. 
Po złożeniu informacji i przeprowadzonej dyskusji  Komisja zaopiniowała 
pozytywnie zaproponowaną przez Dyrektora ZGK taryfę, w tym cenę 1m3 wody w 
kwocie 3,60 zł w głosowaniu – 4 głosy „za” – jednogłośnie. 
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Ad. IV/8. 
Projekt uchwały Rady Gminy w sprawie dopłat do ceny wody na terenie gminy 
Radomyśl nad Sanem omówił Dyrektor Zakładu Gospodarki Komunalnej Lesław 
Pater. 
W głosowaniu po dyskusji projekt uchwały wraz zaproponowaną dopłatą do 1m3 
dostarczonej wody w wysokości 1,20 zł został pozytywnie zaopiniowany – 4 głosy 
„za” – jednogłośnie. 
 
Ad. IV/9. 
Projekt uchwały Rady Gminy w sprawie wyboru ławników do Sądu Rejonowego w 
Stalowej Woli przedstawił Przewodniczący Komisji Jan Ziemniak. 
W głosowaniu projekt został pozytywnie zaopiniowany jednogłośnie – 4 głosy „za” 
– jednogłośnie. 
 
Ad. IV/10. 
Projekt uchwały Rady Gminy w sprawie zmian Wieloletniej Prognozy Finansowej 
gminy Radomyśl nad Sanem przedstawiła Skarbnik Gminy Anna Szeliga. 
W głosowaniu projekt został pozytywnie zaopiniowany – 4 głosy „za” – 
jednogłośnie. 
 
Ad. IV/11. 
Projekt uchwały Rady Gminy w sprawie zmian w uchwale budżetowej na rok 2011 
przedstawiła Skarbnik Gminy Anna Szeliga. 
Przedłożony projekt w głosowaniu został pozytywnie zaopiniowany – 4 głosy „za” – 
jednogłośnie. 
 
Ad. V.  
Radna Małgorzata Krawiec zapytała o możliwość dokończenia remontu krótkiego 
odcinka drogi biegnącej na Turki w Woli Rzeczyckiej w kierunku drogi 
wojewódzkiej. 
Wójt Gminy Jan Pyrkosz odpowiedział, że jest wymagane opracowanie projektu 
technicznego zadania oraz uzgodnienia z Zarządem Dróg Wojewódzkich, co jest 
czasochłonne. Zarządu Dróg Wojewódzkich może zgłosić obostrzenia związane 
miedzy innymi z poszerzeniem jezdni czy wydzieleniem trzeciego pasa ruchu ze 
względu na zlokalizowany  w tym miejscu zakręt.  
Radna Małgorzata Krawiec poinformowała o oberwaniu krawędzi jezdni drogi 
wojewódzkiej w  Woli Rzeczyckiej zwłaszcza na zakrętach. 
Przewodniczący Rady Gminy Edward Wermiński przedstawił pismo, które 
wpłynęło do Rady Gminy, mające znamiona skargi od P. Czesława Tysa w sprawie 
przewlekłego prowadzenia postępowania administracyjnego odnośnie wydania 
decyzji o warunkach zabudowy przez Wójta Gminy. 
Przewodniczący Rady poinformował również o wniosku P. Czesława Tysa do 
uchwały Rady Gminy z dnia 27.04.11r. w sprawie przystąpienia do sporządzenia 
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miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego. We wniosku P. Tys 
stwierdził, że analiza zasadności przystąpienia do sporządzenia planu jest niezgodna 
z obowiązującymi przepisami zawartymi w studium uwarunkowań i kierunków 
zagospodarowania przestrzennego Gminy Radomyśl nad Sanem jak również w 
uzasadnieniu uchwały brak jest przedstawienia stanu faktycznego zagospodarowania 
terenu.  
Przedstawione pisma stanowią załączniki do niniejszego protokołu. 
Odnośnie wpłyniętej skargi Przewodniczący Rady Gminy powiedział, że zostanie 
ona skierowana do Wójta Gminy, gdyż postępowanie w przedmiotowej sprawie nie 
zostało zakończone i zgodnie z przepisami powinna być przekazana organowi 
prowadzącemu sprawę. 
Natomiast przedstawiony wniosek zostanie przekazany pod rozpatrzenie Komisji 
Rozwoju Gospodarczego i Rolnictwa celem poinformowania i ustosunkowania się 
do zgłoszonego wniosku. 
Wójt Gminy Jan Pyrkosz odnosząc się do powyższych spraw powiedział, że wydał 
postanowienie odmawiające wydania decyzji o warunkach zabudowy dla P. Tysa 
przede wszystkim ze względu na fakt, że działka wnioskodawcy jest usytuowana 
blisko Stacji Uzdatniania Wody w Radomyślu, co może w przyszłości kolidować z 
perspektywicznymi planami rozbudowy SUW. P. Tys otrzymał propozycję zamiany 
nieruchomości której jest właścicielem na inną działkę, ale nie wyraził zgody na 
dokonanie zamiany. Obecnie postępowanie, rozpoczęte w grudniu 2009r. jeszcze 
trwa, ze względu na fakt, że P. Tys odwoływał się od wydanej decyzji do wyższych 
instancji. Nie mniej jednak ze strony gminy terminy postępowania zostały 
zachowane. 
 
Ad. VI. 
Na tym zakończono posiedzenie Komisji. 
              
            Przewodniczący Komisji 
 
                              Jan Ziemniak  
 
Protokołował: 
Inspektor  ds.  obsługi Rady Gminy 
 
Piotr Chodur   
 


